
Pytanie:   
 
 
Dzień dobry, 

Uważam, że droga na cmentarz komunalny w Świdnicy powinna mieć chodnik. W Dzień 
Wszystkich Świętych trzeba było iść po błocie, ponieważ był duży ruch samochodowy. Kierowcy 
jeździli prawie po piętach ludzi, którzy szli na cmentarz. W ogóle to zwężenie ulicy przez skarpę, 
która jest w pasie drogowym powoduje niepotrzebne korki. Nawet Letnica ma porządny chodnik 
do samego cmentarza, a w Świdnicy nie można? 
 
                                                                                                                      Ewa 

 
 

 
 
 
Odpowiedź: 

Szanowna Pani, 
 
 
Droga w kierunku cmentarza w Świdnicy jest drogą powiatową. Sygnalizowaliśmy problem z 
poruszaniem się mieszkańców i równoczesnym przejazdem aut. Natomiast Gmina nie jest w 
stanie finansować wielu zadań powiatowych.  
 
 
 

                                                                                      Z poważaniem  
Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 

                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


